

بيان المعلومات الأساسية

اسم المنتج	وديعة
نوع الوديعة	وديعة لأجل
الحد الأدنى لفتح الوديعة	5,000 دك
الرسوم السنوية للوديعة	لا توجد رسوم سنوية للوديعة
آلية احتساب الفائدة	يتم احتساب الفائدة بناءً على مدة الوديعة وفق المعادلة: (المبلغ × سعر الفائدة) × (الفترة يومية / 365)
معلومات عامة	- متوفرة بعدة عملات: الدولار الأمريكي والجنيه الإسترليني والدرهم الإماراتي والدولار الأسترالي واليورو - الوديعة متاحة من شهر إلى 12 شهر (سنة واحدة) - يتم دفع الفائدة عند تاريخ الاستحقاق شروط وأحكام الحساب اضغط هنا

المخاطر والإجراءات المترتبة على الوديعة

في حالة ما إذا طلب العميل استرداد الوديعة قبل حلول تاريخ استحقاقها، ووافق على ذلك البنك، لا تستحق فائدة عن كامل مدة الفائدة الأخيرة. ويحق للبنك استقطاع العمولة المحددة وفقاً للنظم المطبقة لديه. ولا يتم فرض رسوم على كسر الوديعة، ولكن العميل لا يحصل على الفائدة.

إجراءات تعديل الشروط والأحكام

- للبنك الحق في تعديل الشروط والأحكام المنظمة للحساب في أي وقت، وسيقوم البنك بإخطار العملاء عن التعديل في فروعه أو بآلية طريقة أخرى يراها مناسبة قبل 30 يوم من بدء التطبيق و يعتبر ذلك إلزاماً لحامل البطاقة / العميل فور قضاء المدة (30 يوم).
- يُرسل البنك إعلانات تسويقية لعملائه بشأن العروض والحملات. ويمكن للعملاء الغير راغبين باستلام هذه الاعلانات، التواصل مع مركز الخدمة على رقم 1899899 لطلب إيقاف استلامها.

DISCLOSURE OF BASIC INFORMATION

Product name	Deposit
Deposit type	Term Deposit
Minimum amount to open deposit	KD 5,000
Annual deposit fees	No annual fees on deposit
Interest calculation method	Interest is calculated based on the deposit period according to the formula: (Amount × Interest Rate) × (Daily Period / 365)
General Information	- Available in multiple currencies: US Dollar, British Pound, UAE Dirham, Sterling Dollar and Euro - The deposit is available for a period of 1 to 12 months (one year) - Interest paid at maturity Account Terms and Conditions Click here

Procedures and Consequences related to the Deposit

If the customer requests to withdraw the deposit before its maturity date, and the bank agrees to this request, interest will not be earned for the full deposit period. The bank may deduct the applicable commission according to its internal regulations. No penalty fee is charged for breaking the deposit, but the customer will not receive the interest.

Terms and Conditions Amendment Procedures

- The Bank has the right to amend the terms and conditions governing on the account at any time. The Bank will notify customers of the amendment at its branches or through any other appropriate means, 30 days prior to implementation. Such amendment shall be considered binding on the cardholder/customer immediately upon the lapse of the 30-day period.
- The Bank sends marketing advertisements regarding offers and campaigns. Customers who no longer wish to receive these advertisements can contact the call center at 1899899 to opt out of the service.